



9th September, 2026

The President,
Russian Paralympic Committee,
Moscow, Russian Federation.

Dear Sir,

LETTER OF APPRECIATION

On behalf of the Paralympic Committee Nigeria (PCN), I wish to express our profound appreciation to the Russian Paralympic Committee for the kind invitation and opportunity granted to Nigeria to participate in the international conference titled **“ACTUAL ISSUES OF CLASSIFICATION IN PARA SPORTS,”** which took place from **4th to 5th September, 2026** in **Moscow, Russia.**

The conference was highly informative and provided our representatives with valuable first-hand knowledge and a deeper understanding of current developments, challenges and best practices in classification across para sports.

We particularly appreciate the leadership of the Russian Paralympic Committee and all those who contributed to the successful organization of the conference.

We believe that the knowledge and experience gained from this important conference will contribute significantly to strengthening classification practices and the overall development of para sports in Nigeria.

Please convey our sincere appreciation Mr. President, and everyone involved in making the conference a great success.

Once again, thank you for your friendship, cooperation and continued support for the Paralympic Committee Nigeria.

We look forward to further strengthening the relationship between our two organizations in the years ahead.

Please accept the assurances of our highest consideration.

Yours faithfully,


Suleiman Isah
Secretary General
NPC Nigeria



Address: National Stadium, 400 Building, P.O.Box 4727, Surulere, Lagos.

President
Sunday Odebode

Secretary General
Alh. Suleiman Isah

Tel
+234 803 951 0323, +234 803 587 2352

Email
info@paralympiccommitteefnigeria.org

Website
www.paralympiccommitteefnigeria.org



Президенту
Паралимпийского комитета России
Москва, Российская Федерация

9е Сентября, 2026

Уважаемый господин,

ПИСЬМО С ВЫРАЖЕНИЕМ ПРИЗНАТЕЛЬНОСТИ

От имени Паралимпийского комитета Нигерии (PCN) я хотел бы выразить нашу глубокую признательность Паралимпийскому комитету России за любезное приглашение и предоставленную Нигерии возможность принять участие в международной конференции под названием **«АКТУАЛЬНЫЕ ВОПРОСЫ КЛАССИФИКАЦИИ В ПАРАЛИМПИЙСКОМ СПОРТЕ»**, которая состоялась 4–5 сентября 2026 года в Москве, Россия.

Конференция была чрезвычайно информативной и предоставила нашим представителям ценные знания из первых рук и более глубокое понимание современных тенденций, проблем и лучших практик в области классификации в различных видах паралимпийского спорта.

Мы особенно высоко ценим руководство Паралимпийского комитета России и всех тех, кто внес свой вклад в успешную организацию конференции.

Мы считаем, что знания и опыт, полученные в ходе этой важной конференции, внесут значительный вклад в укрепление практики классификации и общее развитие паралимпийского спорта в Нигерии.

Просим Вас, господин Президент, передать нашу искреннюю признательность всем, кто участвовал в обеспечении большого успеха конференции.

Ещё раз благодарим Вас за дружбу, сотрудничество и неизменную поддержку Паралимпийского комитета Нигерии.

Мы рассчитываем на дальнейшее укрепление отношений между нашими двумя организациями в предстоящие годы.

Просим принять заверения в нашем самом высоком уважении.

С уважением,

Suleiman Isah

Генеральный секретарь
НПК Нигерии



Address: National Stadium, 1000 Club Building, P.O.Box 4727, Surulere, Lagos.

President
Sunday Odebode

Secretary General
Alh. Suleiman Isah

Tel
+234 803 951 0323, +234 803 587 2352

Email
info@paralympiccommitteeofnigeria.org

Website
www.paralympiccommitteeofnigeria.org